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Protokół Nr III/18 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego  

VI kadencji 
odbytej w dniu 18 grudnia 2018 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady 
Powiatu Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie 
Informacji Publicznej Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:05 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu oraz wszystkich gości przybyłych 
na sesję.  

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 17 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Treść listy obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad III sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

 Nikt z Radnych zmian do porządku obrad nie wniósł. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że sesja Rady Powiatu zostanie 
prowadzona zgodnie z porządkiem obrad.  

Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu II sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 5 grudnia 2018 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr 47. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady na temat utworzenia klubów radnych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – druk nr 37; 
b) wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – druk nr 

38; 
c) powołania członka Komisji Rewizyjnej – druk nr 44; 
d) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2018 – druk nr 33; 

 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

10. Komunikaty i sprawy różne.  

11. Zakończenie sesji. 

 
Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z II sesji Rady 
Powiatu Drawskiego w dniu 05.12.2018 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
przyjęcia protokołu z II sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 05.12.2018 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z II sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 05.12.2018 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z II sesji Rady Powiatu Drawskiego  
z dnia 05.12.2018 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z II sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
05.12.2018 r.  
 
Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Punkt 4 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac 
Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali 
sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
w materiałach na sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę 

Stanisława Cybulę. 
 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że Zarząd obradował tylko 

raz, a każdy Radny otrzymał sprawozdanie z prac w okresie między sesjami. 
  
Starosta S. Cybula spytał, czy Radni mają pytania odnośnie sprawozdania? 
 
Głos zabrał Pan Radny J. Kozłowski, który zapytał, jakiej jednostki dotyczy 

wniosek o wyrażenie zgody na zakup systemu nagłośnienia, na czym będzie polegała 
reorganizacja Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim zgodnie  
z przyjętym wnioskiem, a także o szczegółowe informacje odnośnie możliwości 
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przystąpienia Powiatu Drawskiego do nowoutworzonego Związku Powiatów i Gmin 
Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej. 

 
Następnie Pani Przewodnicząca Rady U. Ptak poprosiła o szerszą informację 

dotyczącą podpisanej umowy dotacji na dofinansowanie zbierania pojazdów 
wycofanych z eksploatacji. 

 
W odpowiedzi Pan Starosta Drawski S. Cybula powiedział, że zakup systemu 

nagłośnienia dotyczy Starostwa Powiatowego. Natomiast wniosek dotyczący 
reorganizacji PUP zakłada likwidację filii w Kaliszu Pomorskim ze względu na dużą 
ilość osób bezrobotnych zarejestrowanych w III profilu w skali wszystkich 
bezrobotnych, a drugi powód to wzrastające koszty utrzymania placówki. Zarząd 
przychylił się do wniosku Pana Dyrektora PUP H. Andrałojcia, dlatego od 1 kwietnia 
2019 roku filia zostanie zamknięta. Przedstawił założenia Związku Powiatów i Gmin 
Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej i możliwości rozszerzenia związku  
w porozumieniu z innymi powiatami. W sprawie dotacji na dofinansowanie zbierania 
pojazdów wycofanych z eksploatacji podpisano kontynuację umowy. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do 

sprawozdania? 
 
Głos zabrała Pani Radna G. Buczek zapytała czy w związku z utworzeniem 

nowego związku będą dodatkowe odpłatności dla mieszkańców.  
 
Pan Starosta S. Cybula odpowiedział, że nie są przewidywane żadne dodatkowe 

płatności, lecz szczegółowo będzie to omawiane na komisjach. 
 
Głos zabrał Pan Radny Z. Chołuj, który wracając do tematu likwidacji filii 

Powiatowego Urzędu Pracy w Kaliszu Pomorskim zasugerował, aby doprowadzić do 
spotkania między Starostą, Burmistrzem Kalisza Pomorskiego i Dyrektorem Urzędu 
Pracy w celu wypracowania porozumienia, które będzie najlepsze dla mieszkańców,  
a wzrost kosztów będzie na poziomie inflacji. Poprosił również, aby powrócić do tego 
tematu.    

 
Pan Starosta S. Cybula powiedział, że decyzja ta oparta jest na szczegółowych 

informacjach i dodał, że podwyższenie kosztów utrzymania jest jasnym sygnałem od 
miasta, że nie jest zainteresowane pozostawieniem takiej jednostki.  

 
Jeszcze raz Pan Radny Z. Chołuj zaproponował, aby jeszcze raz rozważyć tą 

decyzję. 
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Pan Starosta S. Cybula powiedział, że przesłanki przedstawione przemawiają na 

dzień dzisiejszy za zamknięciem tej filii. 
 
Głos zabrała Pani Radna H. Samek, która powiedziała, że likwidacja tej 

placówki będzie oznaczała koszty dla osób tam zarejestrowanych, a także problem  
z podpisywaniem listy i należałoby jeszcze raz wrócić do tematu. 

 
Pan Starosta S. Cybula podkreślił, że podwyższenie opłat wyraźnie pokazuje, że 

miastu nie zależy na utrzymaniu tej filii.  
 
Pan Radny Z. Chołuj powiedział, że zaproponował Dyrektorowi PUP inne 

pomieszczenia, które obniżą koszty dla funkcjonowania filii.  
 
Pan Starosta S. Cybula stwierdził, że żadnych innych propozycji nie było.  
 
Głos zabrał Pan Radny K. Korczyński, który zapytał o informacje dotyczące 

złożonej uprzednio przez niego interpelacji związanej z utrzymaniem gabinetu lekarza 
rodzinnego w Drawsku Pomorskim, a mianowicie, jakie działania w tej sprawie 
zostały podjęte. 

 
Pan Starosta S. Cybula powiedział, że zostało skierowane oficjalne pismo do 

Pani Dyrektor Czyszewskiej i umówione spotkanie na 19 grudnia.  
 
Pan Radny C. Turczyk stwierdził, że Pan Dyrektor PUP powinien wymusić 

odpowiedź od Burmistrza Kalisza Pomorskiego w sprawie podnoszenia kosztów 
utrzymania tej jednostki.  

 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która poprosiła o wyjaśnienie 

zestawienia kosztów umów medialnych i decyzji od ich odstąpienia. 
 
Pan Starosta S. Cybula powiedział, że Zarząd odstąpił od wydawania Biuletynu 

Starosty i dodatku „Regiony” uzasadniając to wysokimi kosztami w wysokości 
100 000 złotych.  

 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do 
sprawozdania? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.   
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Punkt 5 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelację? 

Głos zabrała Pani Radna G. Polak, która złożyła interpelację o podjęcie 
procedury przejęcia drogi brukowej łączącej drogę wojewódzką 177 Mirosławiec – 
Czaplinek ze wsią Psie Głowy w gminie Czaplinek. 

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

złożyć interpelację? 
 

Pan Radny C. Turczyk złożył interpelacje odnośnie remontu drogi wojewódzkie 
nr 177 od przejazdu kolejowego w Czaplinku do skrzyżowania z ulicą Grunwaldzką, 
gdyż stan techniczny stwarza realne zagrożenie dla bezpieczeństwa w ruchu 
drogowym dla pieszych i kierowców. Następnie wniósł o ujęciu w planie inwestycji 
drogowych w 2019 roku remontu drogi powiatowej na odcinku Rzepowo – Cieszyno.  

 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

złożyć interpelację? 
  
Nikt z Radnych żadnych interpelacji, wniosków i zapytań nie zgłaszał.  

 
Punkt 6 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Nikt z obecnych na sali osób głosu nie zabrał. 
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Punkt 7 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja 
Przewodniczącego Rady na temat utworzenia Klubów Radnych. 

Pani Przewodnicząca powiedziała, że na podstawie art.18 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 52 ust 1 Statutu Powiatu Drawskiego Radni mogą tworzyć Kluby 
Radnych. Klub Radnych może utworzyć, co najmniej 3 Radnych. Klubom Radnych 
Powiatu przysługuje inicjatywa uchwałodawcza oraz prawo zgłaszania wniosków, 
wyrażania opinii i przedstawienie swoje stanowiska we wszystkich sprawach 
będących przedmiotem pracy organów Powiatu. Przedstawiciele wszystkich Klubów 
Radnych mogą wchodzić również w skład Komisji Rewizyjnej oraz komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. Klub powstaje z chwilą pisemnego zgłoszenia utworzenia Klubu 
Przewodniczącemu Rady.  

Ponadto Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że zgłoszono 
następujące kluby: 

1. Porozumienie Samorządowe – Przewodniczący Pan Jacek Kozłowski. 

2. Porozumienie dla Powiatu Drawskiego – Przewodniczący Pan Henryk 
Szreta. 

3. Prawo i Sprawiedliwość – Przewodniczący Pan Marcin Krężel. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy Radni chcieliby zgłosić 
utworzenie Klubu? 

Nikt z Radnych nie zgłosił więcej utworzenia Klubu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała pismo Wojewody 
Zachodniopomorskiego dotyczące podjętej przez Radę Powiatu uchwały nr II/10/2018 
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i udzieleniu odpowiedzi na zapytanie czy 
wszystkie Kluby Radnych mają swoich przedstawicieli w Komisji Rewizyjnej.  

Treść zgłoszenia powstania Klubu Radnych Porozumienie Samorządowe 
stanowi załączniki nr 9, 10 i 11 do protokołu. 

Treść pisma Wojewody Zachodniopomorskiego stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 
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          Punkt 8 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały  
w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Zgodnie z uchwałą Nr 
II/12/2018 Rady Powiatu Drawskiego z dnia 5 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia 
liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja składa się  
z 3 członków. Przypomniała, że zgodnie z art.16a ust 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym w skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wchodzą Radni, w tym 
przedstawiciele wszystkich klubów z wyjątkiem radnych pełniących funkcje,  
o których mowa w art. 14 ust 1.    

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w skład Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji zostali powołani następujący Radni: Pan Marek Banaszek, Pan Henryk Szreta 
i Pan Jacek Kozłowski. Przewodnicząca Rady poinformowała, że w Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji mamy przedstawicieli dwóch Klubów Radnych- Pan H. Szreta- 
przedstawiciel Klubu „Porozumienie dla Powiatu Drawskiego” oraz Pan Jacek 
Kozłowski- Przedstawiciel Klubu „Porozumienie samorządowe”. Brakuje 
przedstawiciela Klubu „Prawo i Sprawiedliwość”, dlatego też Przewodnicząca Rady 
poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny C. Turczyk zgłosił kandydaturę Radnego M. Krężla. 

Radny M. Krężel wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kolejnych kandydatur na 
członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak powiedziała, że zgodnie z § 34 
Statutu Powiatu Radni przystąpią do głosowania nad zamknięciem listy kandydatów. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
jednogłośnie zamknęła listę kandydatów do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Pan Radny Z. Dudor złożył wniosek o przegłosowanie całej listy kandydatów 
na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
jednogłośnie przyjęła listę kandydatów do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała listę osób, które weszły w skład 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, są to: Marek Banaszek, Henryk Szreta, Jacek 
Kozłowski, Marcin Krężel.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania nad przyjęciem nowego porządku obrad, dotyczącego wprowadzenia 
 w pkt. 8 a1 uchwały w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji. Obecnie obowiązujący jest zapis, że Komisja Skarg, Wniosków im Petycji 
liczy 3 członków i należy zmienić ją na 4 członków.  
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła nowy porządek obrad III sesji Rady Powiatu Drawskiego dotyczący  
w prowadzenia w pkt. 8 a1 uchwały w sprawie  ustalenia liczby członków Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji.    
 
Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że sesja Rady Powiatu zostanie 
prowadzona zgodnie z nowym porządkiem obrad. 

Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu II sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 5 grudnia 2018 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr 47. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 
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6. Trybuna obywatelska. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady na temat utworzenia klubów radnych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  a/1 ustalenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji;    

a) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – druk nr 37; 
b) wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – druk nr 38; 
c) powołania członka Komisji Rewizyjnej – druk nr 44; 
d) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2018 – druk nr 33; 

 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

10. Komunikaty i sprawy różne.  

11. Zakończenie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
 w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania 
odnośnie uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Pani Przewodnicząca po odczytaniu treści uchwały poinformowała, że Radni 
przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia liczby członków Komisji, Skarg, 
Wniosków i Petycji.   

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
0 głosach „przeciw” i 
0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/18/2018 w sprawie ustalenia liczby członków Komisji, Skarg, 
Wniosków i Petycji.   

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu po odczytaniu uchwały w sprawie powołania 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania nad uchwałą w proponowanym brzmieniu.  
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Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/19/2018 w sprawie powołania Komisji Skarg Wniosków  
i Petycji w proponowanym składzie. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały  
w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Zgodnie  
z §511 ust. 4 Statutu Powiatu, wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 
 i Petycji dokonuje Rada Powiatu. W związku z tym Przewodnicząca poprosiła  
o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.     

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaproponowali kandydaturę 
Pana Radnego M. Banaszka. 

Zgłoszony kandydat – Radny Marek Banaszek wyraził zgodę. 

Przewodnicząca Rady spytała, czy są inne kandydatury na Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej? 

Nikt z Radnych nie zgłosił innych kandydatur. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak powiedziała, że zgodnie z § 34 
Statutu Powiatu Radni przystąpią do głosowania nad zamknięciem listy kandydatów 
na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
Zamknęła listę kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania nad 
uchwałą w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  1 głosem „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr III/20/2018 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków 
 i Petycji. 
Treść list z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak poinformowała, że zgodnie  
z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest podjęcie 
uchwały w sprawie powołania członka Komisji Rewizyjnej. Zgodnie z art. 16 ust 2 
ustawy o samorządzie powiatowym w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą Radni,  
w tym przedstawiciele wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje, 
 o których mowa w art. 14 ust 1. Na podstawie uchwały Rady Powiatu Drawskiego nr 
III/34/2015 w skład Komisji Rewizyjnej wchodzi 4 członków. Rada Powiatu powołała 
już na poprzedniej sesji do Komisji 3 osoby, dlatego należy uzupełnić Komisję 
Rewizyjną o czwartą osobę. 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatur na członka Komisji 

Rewizyjnej. 

Radny M. Krężel zgłosił kandydaturę Radnego C. Turczyka, jako 
przedstawiciela Klubu Prawa i Sprawiedliwości. 

Radny C. Turczyk wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kolejnych kandydatur na członka 
Komisji Rewizyjnej. 

Radny J. Kozłowski zgłosił kandydaturę Radnej G. Buczek, jako 
przedstawiciela Klubu Porozumienie Samorządowe. 

Radna G. Buczek wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła kilkuminutową przerwę. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w związku z tym, że do 
Komisji Rewizyjnej zostało zgłoszonych razem pięć kandydatur, a obowiązuje 
uchwała ustalająca czteroosobowy skład Komisji Rewizyjnej należy wprowadzić do 
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porządku obrad sesji uchwałę w sprawie ustalenia liczby członków Komisji 
Rewizyjnej. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że  Radni przystąpią do 

głosowania nad wprowadzeniem zmiany do porządku obrad, w punkcie 8c1 uchwały 
w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Rewizyjnej.  
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła zmianę do porządku obrad sesji, polegająca na umieszczeniu w pkt. 8 c1 
uchwały w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Rewizyjnej.  
 
Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że sesja Rady Powiatu zostanie 
prowadzona zgodnie z nowym porządkiem obrad. 

Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu II sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 5 grudnia 2018 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr 47. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady na temat utworzenia klubów radnych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  a/1 ustalenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji;    

e) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – druk nr 37; 
f) wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – druk nr 38; 
c/1 ustalenia liczby członków Komisji Rewizyjnej; 
g) powołania członka Komisji Rewizyjnej – druk nr 44; 
h) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2018 – druk nr 33; 

 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

10. Komunikaty i sprawy różne.  

11. Zakończenie sesji. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały  
w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania 
odnośnie uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Pani Przewodnicząca po odczytaniu treści uchwały poinformowała, że Radni 
przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia liczby członków Komisji 
Rewizyjnej.  

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/21/2018 w sprawie ustalenia liczby członków Komisji 
Rewizyjnej/ 

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani U. Ptak poinformowała, że zostały podane 
do Komisji Rewizyjnej dwie kandydatury Radna G. Buczek oraz Radny C. Turczyk  
i powiedziała, że zgodnie z § 34 Statutu Powiatu Radni przystąpią do głosowania nad 
zamknięciem listy kandydatów. 

 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
jednogłośnie zamknęła listę kandydatów do Komisji Rewizyjnej. 

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do przegłosowania 
wszystkich zgłoszonych kandydatów do Komisji Rewizyjnej jednym głosowaniem 
imiennym.   
 
 
 
 



15 
 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
jednogłośnie przegłosowała listę kandydatów do Komisji Rewizyjnej. 

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu po odczytaniu treści uchwały poinformowała, że 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie powołania członków Komisji 
Rewizyjnej. 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/22/2018 w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej. 

W skład Komisji Rewizyjnej powołano Panią Radną G. Buczek oraz Pana 
Radnego C. Turczyka. 

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały w 
sprawie zmian w budżecie powiatu Drawskiego na rok 2018. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Irenę Osoś – 
Skarbnika Powiatu. 

Głos zabrała Pani Skarbnik I. Osoś, która powiedziała, że zmiana kończąc 2018 
rok polega na zwiększeniu planu dochodów o kwotę 494 815 złotych, a środki te 
pochodzą z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej w 209 976. Przyznana jest z 
ona ze względu na zwiększone zadania oświatowe. Przy czym wniosek złożono na 
kwotę 419 tysięcy. Kolejne źródła dochodów to środki z rezerwy subwencji ogólnej w 
kwocie 470 094 złotych. Ponadto zostały przyznane dla Powiatu środki z Funduszu 
Pracy 99 600 złotych, które przeznaczone są na nagrody specjalne oraz składki 
społeczne dla pracowników Urzędu Pracy. Do tego dochodzą środki z jednostek 
Powiatu Drawskiego za opłaty pobrane za pobyt uczniów w placówce w Bobrowie i 
DPS-ie, jak również dochody Starostwa Powiatowego. Środki z Funduszu Pracy w 
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całości przeznaczono dla Urzędu Pracy. W przypadku dochodów w ZPE-T 
zaangażowano 49 041 złotych w tej jednostce, lecz pozostałe 20 tysięcy przeznaczono 
na inny cel. Dochody z DPS-u i Starostwa przeznaczono na placówki oświatowe. Tak 
samo, jak rezerwa części oświatowej subwencji ogólnej. Niestety zwiększenie planów 
dochodów nie pozwoliło na zamknięcie roku budżetowego w jednostkach 
oświatowych powiatu, dlatego zmniejszono plany wydatkowe w innych jednostkach 
budżetowych Powiatu Drawskiego, a mianowicie 56 tysięcy w DPS-ie, w Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej o 13 200 oraz w Starostwie o kwotę 303 906 złotych. 
Zmniejszono również wydatki majątkowe, czyli inwestycyjne w kwocie 181 tysięcy, 
gdyż zmniejszono udział Powiatu w inwestycji drogowej, a więc przebudowa drogi 
1998Z w Bobrowie i dodatkowo przeniesiono ją na rok 2019. Otrzymaną kwotę 
przeznaczono na jednostki oświatowe i wychowawcze. Dzięki tym działaniom 
zamknięto rok budżetowy. Dokonano również zmian z zadaniach inwestycyjnych.      

Przewodnicząca Rady Powiatu spytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania do 
Pani Skarbnik? 

Głos zabrał Pan Radny C. Turczyk poprosił o uszczegółowienie przesuwania 
poszczególnych kwot, a mianowicie czy środki na przebudowę drogi w Bobrowie  
w związku z realizacją w 2019 są na bieżące wydatki.  

Pani Skarbnik I. Osoś odpowiedziała, że na bieżące wydatki jednostek 
oświatowych. 

Następnie Pan Radny C. Turczyk zapytał o kwotę 304 tysięcy ze Starostwa 
Powiatowego.  

W tym miejscu Pani Skarbnik I. Osoś powiedziała, że zmniejszono plan 
wydatków w dziel 710, 750 i 720, czyli w Wydziale Geodezji i Kartografii,  
w Starostwie Powiatowych w dziale wynagrodzeń oraz składki na ubezpieczenia 
społeczne i składki na Fundusz Pracy.  

Pan Radny C. Turczyk zapytał, również o odpowiedź Ministerstwa Edukacji  
w sprawie zwiększonych zadań oświatowych, a także realizacji celów oświatowych.  

Pani Skarbnik I. Osoś odpowiedziała, że żadnej informacji i żadnych pieniędzy 
dodatkowych nie otrzymano. 

Na koniec Pan Radny C. Turczyk zapytał, dlaczego w niektórych jednostkach 
Starostwa pieniędzy brakuje, a w innych można takie środki pozyskać przy założonych 
planach wydatkowych.  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że wszystko zależy od wpływów, dlatego 
przybliżone wydatki można określić dopiero przed końcem roku. Natomiast  
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w przypadku Starostwa Powiatowego odłożono zapłatę składek na ubezpieczenie 
społeczne na styczeń 2019 roku.  

Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która zapytała o zmniejszenie wydatków 
bieżących majątkowych w DPS-ie i na jakie cele miały być przeznaczone 
wygospodarowane środki w tej jednostce, a także czy kwota ta zwiększy budżet 
jednostki w kolejnym roku. 

Pani Skarbnik I. Osoś powiedziała, że środki miały być przeznaczone na zakup 
materiałów, a kwota ta nie zwiększy budżetu w przyszłym roku.  

Głos zabrał Pan Radny R. Kurzątkowski, który zapytał czy kwota ponad 900 
tysięcy przeznaczona dla jednostek oświatowych wynika z niedoszacowania, czy 
zwiększonych potrzeb i z czego wynika różnica w kwotach przy poszczególnych 
jednostkach.  

Pani Skarbnik I. Osoś odpowiedziała, że subwencja plus dochody tych 
jednostek nie pokrywają ich planu wydatków, a kwota ta zabezpiecza wydatki bieżące 
majątkowe i rzeczowe. Dokładna sytuacja każdej jednostki oświatowej będzie 
przedstawiona w wykonaniu budżetowym za 2018 rok.  

Pan Radny M. Krężel zapytał, czym spowodowana jest zmiana w kwocie  
30 tysięcy złotych dla inwestycji przebudowa drogi Czarne Małe – Łysinin.  

Pani Skarbnik I. Osoś powiedziała, że na wniosek Pana Dyrektora Z. Kota dla 
zamknięcia inwestycji niezbędna była kwota 30 tysięcy złotych.    

Głos zabrał Pan Radny M. Banaszek, który poprosił o informacje dotyczące 
brakującej kwoty dla jednostek oświatowych podległych Starostwu Powiatowemu  
w 2019 roku.  

Pani Skarbnik I. Osoś powiedziała, że wszystko będzie zależało od sytuacji  
i funkcjonowania oświaty w Powiecie Drawskim. Przy czym, jeżeli oświata pozostanie 
w takiej formie jak dotychczas to będzie to około 4 milionów złotych. 

Głos zabrał ponownie Pan Radny C. Turczyk, który poprosił o wyjaśnienie 
zwrotu „wszystko będzie zależało od funkcjonowania oświaty”. 

Pani Skarbnik I. Osoś powiedziała, że wszystko zależy od ilości uczniów 
przyjętych do jednostek oświatowych, a więc przeprowadzonego naboru. Przy 
jednakowych naborze brakująca kwota wyniesie około 4 mln lub więcej.       

Pani Radna G. Buczek zapytała, czy środki na przebudowę drogi w Bobrowie 
znajdą się w następnym roku w budżecie. 
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Pani Skarbnik I. Osoś powiedział, że jeśli tylko zostanie podpisana umowa na 
dofinansowanie to Powiat Drawski przystąpi do realizacji tej inwestycji. 

Pan Radny Z. Dudor poprosił o wypracowanie wspólnego stanowiska 
wszystkich jednostek samorządowych, aby zwiększyć nakłady finansowania oświaty, 
a przede wszystkim, aby to państwo pokrywało koszty wynagrodzenia nauczycieli, zaś 
koszty utrzymania poszczególnych jednostek należało do zadań powiatu.   

Przewodnicząca Rady Powiatu spytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania do 
Pani Skarbnik? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Pani Przewodnicząca po odczytaniu treści uchwały poinformowała, że Radni 
przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na 
rok 2018.  

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  3 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/23/2018 w zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 
2018. 

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Punkt 9 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim są odpowiedzi na interpelacje 
 i zapytania. 

  
Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu przez Pana Starostę Drawskiego  

S. Cybulę. 
 
Głos zabrała Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że w związku ze 

złożoną interpelacją przez Radną G. Polak odnośnie przejęcia drogi Psie Głowy – 
Pławno Zarząd Powiatu rozważy możliwość przejęcia tej drogi i następnie udzielimy 
odpowiedzi. Natomiast, co do interpelacji złożonej przez Radnego C. Turczyka 
dotyczącej remontu drogi wojewódzkiej 177 Pan Starosta S. Cybula zadeklarował, że 
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Powiat Drawski wystąpi do Zarządu Dróg Wojewódzkich z oficjalnym pismem.  
W przypadku przebudowy drogi na odcinku Rzepowo – Cieszyno będą podejmowane 
prace, aby w nowym budżecie również uwzględniono tą inwestycję. Na koniec Pan 
Starosta S. Cybula wypowiedział się, co do wniosku Pana Z. Dudora i w tym miejscu 
przypomniał, że Związki Miast, Gmin, Województwo jednogłośnie mówiły  
o wprowadzeniu zmian w finansowaniu oświaty tak, jak ma to miejsce w Niemczech. 
Na koniec poprosił o zabranie głosu przez Dyrektora PUP w Drawsku Pomorskim  
w sprawie jego reorganizacji. 

 
Na tym Starosta S. Cybula zakończył swoją wypowiedź.  
 
Głos zabrał Pan Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy H. Andrałojć, który 

powiedział na wstępie, że PUP jest jedynym urzędem w województwie opartym  
o 3 filie, lecz do złożenia takiego wniosku skłoniła rzetelna analiza kosztów 
utrzymania, jak również zmiana podejścia do osoby bezrobotnej. Wniosek dotyczy 
zamknięcia filii w Kaliszu Pomorskim od 1 kwietnia. Obecnie w filii zarejestrowanych 
jest 300 osób i większości są to osoby bezrobotne, które nie chcą podjąć się pracy, ani 
nie chcą, aby urząd pomógł im w znalezieniu pracy. Najlepszym rozwiązaniem dla 
tych podopiecznych jest obsłużenie ich w Drawsku Pomorskim, a podpisy składane są 
jedynie 3 razy w roku. Nadmienił, że takie osoby będą skuteczniej obsłużone  
w Drawsku Pomorskim ze względu na prowadzone tam doradztwo zawodowe.        

 
Głos zabrała Pani B. Głowacka, który zapytała o uzupełnienie danych 

statystycznych w filii w Kaliszu Pomorskim, a ponadto zapytała, czy spadek liczby 
bezrobotnych związany jest z wyrejestrowaniem tych osób na okres 120 dni czy 
podejmowaniem pracy przez te osoby.  

 
Pan Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy H. Andrałojć oznajmił, że 

obserwowany jest ciągły spadek osób bezrobotnych i na dzień dzisiejszy liczba 
podopiecznych wynosi około 300 osób. Dodał, również, że spadek liczby 
bezrobotnych poprzez podejmowanie pracy to około 80% ze wsparciem urzędu lub 
bez niego. Natomiast pozostałe 20% to inne powody, jak chociażby brak gotowości 
podjęcia zatrudnienia.  

 
Następnie Pani Radna B. Głowacka zapytała, czy podejmowana jest 

aktywizacja osób niepełnosprawnych.  
 
Pan Dyrektor H. Andrałojć podkreślił, że jak najbardziej osoby takie są 

aktywizowane poprzez dostęp do środków z PFRON-u, a w bazach urzędu znajduje 
się około 120 osób niepełnosprawnych bezrobotnych. Dodał, że czasami 
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podstawowym kryterium dostępu do środków unijnych jest umieszczenie określonej 
liczby osób niepełnosprawnych w zakładach pracy.  

 
Głos zabrał Pan Radny J. Kozłowski zapytał czy reorganizacja będzie dotyczyła 

również filii w Złocieńcu i w Czaplinku. 
 
Pan Dyrektor H. Andrałojć oznajmił, że kolejnym krokiem jest Czaplinek, lecz 

zaznaczył, że w Czaplinku wprowadzony jest nowatorski projekt, aby obsługę klienta, 
jak i aktywizację osób bezrobotnych dokonywała jedna odpowiednio przeszkolona 
osoba. Prowadzenie podopiecznego przez jedną osobę ułatwi kontakt i podniesie 
skuteczność znalezienia pracy, czy aktywizacji takiej osoby. Nadmienił, że likwidacja 
fili w Czaplinku w dłuższej pespektywie będzie wnioskowana, lecz na dzień dzisiejszy 
placówka pozostanie.  

 
Kolejno głos zabrała Pani Radna H. Samek, która wskazała na duże problemy 

dla osób zarejestrowanych w składaniu podpisów, które zamieszkują wioski w obrębie 
gminy Kalisz Pomorski. 

 
Pan Dyrektor H. Andrałojć powiedział, że podobny system, jak w Czaplinku 

wdrażany był w Kaliszu Pomorskim i niestety zbyt niski poziom osób bezrobotnych, 
które chciałyby podjąć prace spowodował, że złożyliśmy taki wniosek. 

 
Pan Radny Z. Chołuj zaproponował, że w styczniu przedstawi Panu 

Dyrektorowi inne rozwiązania lokalowe, aby utrzymać tą filię w Kaliszu Pomorskim. 
Poprosił, również by wrócić do tej sprawy na początku roku.  

 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która zapytała, czy jeden pracownik 

mógłby obsługiwać osoby z danego terenu.  
 
W tej kwestii Pan Dyrektor H. Andrałojć przypomniał, że niezbędne jest 

zapewnienie bezpieczeństwa, jak również zastępstwa pracownika, co wyklucza 
pozostawienie tylko jednej osoby. Nadmienił, że same koszty prowadzenia takiej filii 
nie są tak istotne, jak sam sposób podejścia do osób bezrobotnych, które nie wykazują 
się chęcią podjęcia pracy.        

 
Pan Radny Z. Dudor powiedział, że Zarząd zajmie się sprawą likwidacji filii  

w styczniu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania? 

Nikt z Radnych więcej pytań nie zgłaszał. 
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Punkt 10 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  

Głos zabrał Pani Radna G. Buczek, który zwrócił się z wnioskiem do Starosty 
Drawskiego, aby udostępnić wykaz dróg powiatowych, na które została zrobiona 
dokumentacja wraz z czasem ważności.  

 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu U. Ptak przeczytała życzenia świąteczne 

nadesłane do Biura Rady Powiatu i następnie odczytała składy poszczególnych 
Komisji Stałych.  

  
Punkt 11 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  

o godzinie 11:40 zamknęła III Sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 

 
 
 

    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
   Barbara Kotwica                                            Urszula Ptak 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 
 
 
 


